

الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة

National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

نموذج إفصاح عن معلومات جوهرية Material Disclosure Form		
2026/09/01		التاريخ Date
National Petroleum Services Co. (K.S.C) Public	الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة	اسم الشركة المدرجة Name of The Listed Company
We hereby inform you that National Petroleum Services Company (K.S.C) Public has entered into a banking facilities agreement with a local bank for a total amount of KWD 40,000,000 (Kuwaiti Dinars Forty Million Only), in the form of cash and non-cash facilities, as follows: • Cash Facilities: KD 10,000,000 (Kuwaiti Dinars Ten Million Only). • Non-Cash Facilities: KD 30,000,000 (Kuwaiti Dinars Thirty Million Only). The company also renewed a non-cash banking facility agreement of KD 13,500,000 with a Kuwaiti bank. This is for a renewable one-year period. This is to finance the company's operational and investment needs and to issue bank guarantees in accordance with the company's purposes.	نحيطكم علماً بأن الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة، قد قامت بالتوقيع على عقد تسهيلات مصرفية مع أحد البنوك المحلية بمبلغ إجمالي وقدره 40,000,000 دك (أربعون مليون دينار كويتي فقط لا غير) في صورة تسهيلات نقدية وغير نقدية تتمثل كما يلي: • التسهيلات النقدية: مبلغ 10,000,000 (عشرة ملايين دينار كويتي فقط لا غير). • التسهيلات غير النقدية: مبلغ 30,000,000 (ثلاثون مليون دينار كويتي فقط لا غير). كما قامت الشركة بتجديد عقد تسهيلات مصرفية غير نقدية بقيمة 13,500,000 مع أحد البنوك الكويتية. وذلك لمدة سنة قابلة للتجديد. وذلك لتمويل احتياجات الشركة التشغيلية والاستثمارية وإصدار الضمانات البنكية وفقاً لأغراض الشركة.	المعلومات الجوهرية Material Information
The execution of the banking facilities agreement and the renewal of the non-cash facilities do not, by themselves, have a direct material impact on the Company's financial position. Any financial impact will be reflected in the Company's future financial statements based on the actual utilization of the facilities and the related financing costs.	لا يترتب على توقيع عقد التسهيلات المصرفية وتجديد التسهيلات غير النقدية في حد ذاتهما أثر مالي جوهري مباشر على المركز المالي للشركة، وسوف ينعكس الأثر المالي في البيانات المالية المستقبلية وفقاً لمعدلات السحب والاستخدام الفعلي للتسهيلات وتكاليف التمويل المرتبطة بها.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Muhaiman Ali AlBehbehani
Vice Chairman and CEO



مهيمن علي البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

Date: 01 September 2026

التاريخ: 01 سبتمبر 2026

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Subject: Material disclosure regarding the signing of a banking facilities agreement and the renewal of a non-cash facilities agreement with local banks.

الموضوع: افصاح جوهري بشأن توقيع عقد تسهيلات مصرفية وتجديد عقد تسهيلات غير نقدية مع بنوك محلية.

With reference to the related subject, and pursuant to the provisions of the law No.7 of 2010 and its amendments, issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، وعملا بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the material information disclosure form.

مرفق لكم نموذج افصاح عن معلومة جوهريّة.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Muhaiman Ali AlBehbehani
Vice Chairman and CEO



مهيمن على البهبهاني
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي